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‘Veel gemeenten willen nu een inhaalslag 
maken als het gaat om vergroening van de 
steden. Plantenbakken zijn aantrekkelijk omdat 
ze mobiel zijn en verplaatst kunnen worden 
als er markt is of als er evenementen zijn, zoals 
een kermis of carnaval,’ zegt Alexander Meloen, 
accountmanager bij FURNS. ‘In opdracht van 
wethouder Maarten Burggraaf van ruimtelijke 
ordening, economie, financiën en evenemen-
ten heeft de gemeente een aantal bedrijven 
geselecteerd en beoordeeld. Zo kwamen amb-
tenaren uit Dordrecht ook bij ons kantoor en 
bezochten onze showrooms in Uden. Ze kozen 
voor ons omdat we maatwerk in eigen beheer 
kunnen leveren en prijstechnisch interessant 
voor hen zijn. We hebben 123 plantenbakken 
mogen leveren.’   

Groenmakers
‘De bewoners en ondernemers van Dordrecht 
zijn vanaf het begin bij dit project betrokken,’ 
vertelt Meloen enthousiast. ‘De bewoners en 
ondernemers hadden aangegeven dat ze meer 
groen in de stad wilden. De gemeente wil 
ook hittestress tegengaan.’ Het centrum van 
Dordrecht had weinig groen en is sterk ver-
steend, zoals veel oude middeleeuwse steden. 
In het centrum zijn er niet zo veel huizen met 
een tuin. Bij de plaatsing van de plantenbakken 
in juli 2024 zei wethouder Burggraaf: ‘Begin 
dit jaar is dit plan voor de vergroening van de 

binnenstad vastgesteld en is er budget aan 
toegekend. De ondernemers uit de binnenstad 
hebben met elkaar gekeken waar de planten-
bakken kunnen staan en dragen ook zelf zorg 
voor het onderhoud.’ De planten in de bakken 
krijgen water en worden onder andere onder-
houden door een groep betrokken binnens-
tadondernemers die zichzelf de Groenmakers 
noemen. Iedere Groenmaker kreeg in juli een 
gieter uit handen van wethouder Burggraaf. 
Eerder dit jaar waren er al plantenbakken bij 
het Bagijnhof en de tuin bij Brasserie de Witt 
geplaatst. In juli werden diverse belangrijke 
straten in het Dordrechtse centrum van groen 
voorzien, zoals de Voorstraat, Vriesestraat en de 
Grote Spuistraat.

Vlonders
In de plantenbakken staan ook bomen, 
zoals een olijfboom. ‘De gemeente heeft zelf 
nagedacht over de keuze voor de planten en 
bomen. Ze vroegen ons om advies over de 
materialen van de plantenbakken en kozen uit-
eindelijk voor hout en cortenstaal,’ legt Meloen 
uit. ‘Sommige plekken in de stad kregen alleen 
cortenstalen bakken, andere alleen houten of 
een combinatie van beide. Elk stadsdeel en elke 
straat heeft ook zijn eigen karakter. De gemeen-
te hoopt dat de plantenbakken de binnenstad 
aantrekkelijker maken en het straatbeeld ver-
levendigen. Ze benaderden ons ook met een 

vraag over het produceren en leveren van vlon-
ders om terrassen op te plaatsen. In coronatijd 
hadden horecagelegenheden grotere buiten-
terrassen vanwege de coronaregels.’ Buiten was 
er meer mogelijk dan binnen en de anderhalve 
meter afstand moest gewaarborgd kunnen 
worden. ‘Deze terrassen verlevendigen de stad 
ook en de ondernemers en inwoners willen 
deze graag behouden. Door de terrassen op 
vlonders te plaatsen staan de tafels en stoelen 
stabieler. De vlonders zijn verstelbaar. Zo kun-
nen hoogteverschillen opgevangen worden. 
Ze zijn ook mobiel en demonteerbaar, zodat ze 
bij evenementen weggehaald kunnen worden. 
Ons zusterbedrijf produceert en levert vlonders 
en kan deze op maat aanleveren en plaatsen. 
FURNS kan de vlonders van plantenbakken 
voorzien. We zijn de gemeente Dordrecht dank-
baar voor deze samenwerking.’

‘De gemeente wil hittestress tegengaan,’ 
aldus Alexander Meloen, accountmanager bij 
FURNS

PRODUCTNIEUWS
2 min. leestijd

BE SOCIAL 
Scan, lees & deel!

Wethouder Maarten Burggraaf van de gemeente Dordrecht vroeg het Udense bedrijf FURNS onlangs of ze plantenbakken konden leveren om het 

centrum te vergroenen. ‘In Dordrecht zijn weinig mogelijkheden om bomen en planten in de aarde te zetten, omdat er in het centrum weinig ruimte is 

en de infrastructuur onder de grond nog drukker is dan erboven,’ vertelt accountmanager Alexander Meloen die bij FURNS verantwoordelijk is voor de 

relaties met de gemeenten. ‘De plantenbakken zijn verplaatsbaar en kunnen weggehaald worden bij evenementen. Dat was ook een belangrijke eis. 

Verder draagt een groep ondernemers en bewoners er zorg voor dat de planten voldoende water krijgen.’
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